



Referent: Heidi

Mødedato: 30. april 2025

Fremmødte: Heidi, Pascale, Jan, Helle, Lisbeth og Thomas

Emne: Foreningens drift

Godkendelse af sidste referat.

Godkendt

Thomas fra Pedan har været på besøg, hvor centeret blev gennemgået. Han kommenterede, at der var gulvtæppe på, men det oplever vi ikke som et problem. Udstyr er blevet så smart efterhånden, at det kan læse træninger selv, og kan være udstyret med en QR kode. Han foreslog at vi fik udskiftet løbebånd til noget lamel agtig noget, men det er meget dyrt – koster nok 100.000 kr. pr. stk.

Lene er startet op med et hold der hedder "kom i form". Vi er i tvivl om, hvad det går ud på, men vil prøve at finde ud af det, når Lisbeth har prøvet at være med. Vi vil gerne have lidt tekst på, hvad det er for en slags træning, så Thomas har lidt at skrive på hjemmesiden. *Lisbeth har ikke deltaget på holdet, men der er stadig kun 3-4 personer på holdet. Lisbeth har bedt Lene om at lave en beskrivelse af holdet, men der er ikke modtaget noget. Vi vurderer, at fordi vi nærmer os forår/sommer kommer der nok ikke så mange til holdtræning mere og det derfor ikke kan betale sig at lave reklame for det nu. Vi venter til efteråret igen med at gøre noget.*

TRX seler, vi vil gerne have dem flyttet ind i spejlsalen –Jan bestiller 3 nye og så må vi se hvordan vi kan få dem op at hænge, uden at de også er til gene.

Seler er modtaget, vi skal have dem hængt op i spejlsalen. Heidi får håndværker fra Caverion til det.

De er hængt op og set at folk bruger dem. Thomas har lagt et billede op på hjemmesiden.

Sæderne på nogle af maskinerne er slidte. Sædet til mavemaskinen kan udskiftes.

Der hvor de ikke kan, får vi dem ompolstret.

Et af sæderne er udskiftet af Pedan. Pascale vil sørge for resten får ny postring hos lokal møbelpostrer.

Pascale afventer svar fra møbelpolstrer, men hun mangler det rigtige materiale og tid.

GYM, mødereferat

2 (2)

Barbelle pivot single stang til squat rack har der været et ønske om, vi er udfordret på hvordan den kan blive monteret. Vi beslutter os for at tage den med til næste møde, så vi får snakket det ordentligt igennem.

Thomas fra Pedan har måske et forslag til hvordan den kan monteres, han vil vende tilbage med forslag til løsning.

Vi har været en tur i lagerrummet, for at se hvad der ligger der og om der er noget vi kan bruge.

Der blev som altid gået en runde i lokalet, for at se om alting ser pænt ud.

Mødet i maj er annulleret, og vi holder først et i juni igen.